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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2020-08-04

Tid: 17:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig Albert Vesterlund
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Carl Strandby
Ordförande SNF Oliver Thim

Ordförande FARM Richard Svensson
Rustmästare DP Gustav Persson

Öhlchef DP Selma Moqvist
Kassör Foc Jesper Jäghagen

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 17:01!

§2 Val av justerare David Winroth väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Incident Mötet går bakom stängda dörrar och inadjungerar Gustav Persson, Selma Mo-
qvist och Jesper Jäghagen med närvaro- yttrande- och förslagsrätt.
Beslut: Att förbjuda en viss sektionsmedlem att boka sektionsbilen under
läsperiod 1.

§5 Äskning FIF Äskningen från FIF som diskuterades under det föregående mötet tas upp igen.
Bemelie har mailat K och Kfkb:s styren men inte fått någon respons. Hon yrkar
på att vi tar saken i egna händer och godkänner äskningen.
Beslut: Att godkänna äskningen.

§6 Kåren Bemelie har fått en kallelse till Kårledningsutskottet där Chalmers olika sek-
tionsordförande träffas. Hon tycker att det vore bra att ta upp de olika mötena
styrelsen går på på styretmötena för att återkoppla, men eftersom inga av dessa
har hållits ännu finns inte så mycket att säga idag. Carl undrar vad förkort-
ningarna för de olika mötena står för, och Bemelie förklarar:
KU - Kårledningsutskottet
NU - Nöjesutskottet
SU - Sociala utskottet
UU - Utbildningsutskottet
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§7 Mottagningen

§7.1 Finansiering av
partytält

Carl berättar att FnollK vill köpa in ett partytält för att ha en extra lokal under
mottagningen som matplats och sittningslokal. Tanken är att det ska stå på
grusplanen vid Spången. Tältet skulle kosta 7 000 - 10 000 kr, lite beroende på
storlek. Han tror att Chalmers centralt kan bidra med bord och stolar. De har
fått det godkänt från prefekten och kan därmed festanmäla ”lokalen”. De har
även tagit kontakt med Erik Eliasson, säkerhetssamordnare på Chalmers, och
han verkar positivt inställd.

§7.2 Involvering av PA Bemelie undrar om FnollK:s kontakt med våra PA, och om de själva redan
nu har en plan för kontakten med dem under mottagningen eller om det är
något styret borde kolla på tillsammans. Carl berättar att det inte finns en
plan än och att de senast var i kontakt med båda våra PA i samband med
Coronaworkshopen i början av sommaren. Bemelie tycker att vi kan diskutera
en plan mer närmare i Slack och försöka ha det klart innan veckans slut.

§7.3 Överrasknings-
sittningen

Bemelie säger att hon var skeptisk till om det skulle gå att hålla överrask-
ningssittningen överhuvudtaget, men att Carl har lugnat hennes oro i frågan
en del. De problem hon ser med sittningen är bland annat att flera phadder-
grupper i nuläget inte har lokaler eftersom kårens nya riktlinjer inte tillåter en
att ha mer än 50 % av brandgränsen i en lokal och att många phaddergrup-
per sätter ögonbindlar eller liknande på Nollan när de ska ledas till sittningen.
Dessutom har några phaddrar sagt till henne att de inte känner sig bekväma
med att hålla sittningen under de rådande omständigheterna, och hon påpekar
att sektionsaktiva har mer information om läget än andra och att hur bra koll
en phaddergrupp har på läget beror på hur sektionsaktiva de är. Hon lyfter
också att alla phaddergrupper behöver göra riskbedömningar inför sittning-
en, och att de behöver stöd i detta så att alla phaddergrupper har lika bra
riskbedömningar.
Sofia undrar hur det ser ut i nuläget med lokalbristen.
Carl berättar att det i nuläget är tre phaddergrupper som inte har lämpliga
sittningslokaler. Eventuellt kommer FnollK be små phaddergrupper med stora
lokaler att byta med andra i större behov, men han tror hur som helst att
problemet går att lösa. Vidare tar han upp problemet om att en överrasknings-
sittning innebär att Nollan inte i förväg kan ta ett välinformerat beslut om
huruvida de ska delta eller inte. Han säger att de kommer behöva informera
Nollan om läget i förväg, men att han hoppas att de ändå kan låta det vara ett
överraskningsmoment på något sätt.
Carl nämner också att FnollK har bestämt att fulphaddrar inte ska få delta på
sittningen, vilket han menar är trist, men en nödvändighet. Han tänker däremot
att man skulle kunna låta Nollan få träffa sina äldre föregångare under bättre
omständigheter, exempelvis under något slags mingel i en park. Han berättar
också att FnollK har börjat göra en riskbedömning för överraskningssittningen
som helhet, men han tycker att det är en bra poäng att phaddergrupperna
borde göra detsamma själva.
Oliver undrar lite mer specifikt om Nollbrickstillverkningen, och den smitto-
risk som finns där. Carl är osäker på hur man kan begränsa gyckel på ett
bra sätt så att inte Nollan gör gyckel med mycket närkontakt, men att man
borde ha dialog med phaddrar och Nollan om detta. Han förtydligar att det
antagligen inte kommer vara speciellt många phaddrar i lokalen på grund av
50 %-begränsningen. Han berättar också att FnollK, som ska gå runt mellan
rummen, kommer ha ansiktsmasker och han kommenterar att det underlättar
för dem eftersom de då inte behöver hålla masken.
David undrar över Phaddermyset och påpekar att det kan finnas liknande smit-
torisker där. Carl säger att phaddergrupperna har fria händer, men att FnollK
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kommer ha dialog med dem om social distans. Han jämför det med den svenska
modellen: förtroende och dialog.
Bemelie säger att hon inte har fått jättemycket info om läget i egenskap av
phadder än, men Carl meddelar att FnollK kommer ha möte med phadder-
gruppscheferna senare i veckan.

§7.4 Styretmöten under
mottagningen

Carl undrar när vi kommer ha möten under mottagningen. Bemelie svarar
att de brukar hållas på torsdag lunch, men att hon har frångått det under
sommaren eftersom folk jobbar. Hennes tanke är att återgå till torsdag lunch
när mottagningen börjar.

§8 Incidenthanterings-
policy

Vi har redan dragit över vår utsatta tid, så Bemelie ber bara de närvarande
fundera över incidenthanteringspolicyn. Framförallt pekar hon på det den idag
säger om att man inte ska ta hänsyn till en individs tidigare inblandning i
incidenter när man incidenthanterar samt att anonymiteten innebär att vi idag
inte har koll på vilka som har aktiva straff som de fått från tidigare styren.
Dessutom är hon fundersam över att begäran om omprövning ska lämnas till
styret eller SAMO då SAMO är en del av styret.

§9 Övriga frågor

§9.1 Sofias fråga FnollK har börjat ta emot önskemål om att få riva Nollbrickor och ersätta med
en egen under mottagningen. Sofia tycker att vi, liksom tidigare styren, borde
göra det. Hon mottager uppmuntrande gester och säger att hon anmäler oss.

§10 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 18:08!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

David Winroth
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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